
 BO.0002.6.2023 

 

Protokół nr LXIV/2023 

w dniu 23 czerwca 2023 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 9:00, a zakończono o godz. 10:40 tego samego dnia. 

 

Lista obecności radnych: 

1.Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Kacper Owczarski 

12. Marcin Piluch 

13. Adam Śpigiel  

14. Czesław Wróblewski  

 

1. Otwarcie obrad LXIV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została zwołana zgodnie  

z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich radnych i gości, po 

czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, co stanowi kworum 

do podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad LXIV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Debata nad Raportem o stanie Gminy Wieruszów. 

4. Podjęcie uchwał: 



1) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wieruszowa wotum zaufania, 

2) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Wieruszów 

za 2022 rok oraz wykonania budżetu Gminy Wieruszów za 2022 rok, 

3) w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Wieruszów za 2022 rok, 

4) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wieruszowa absolutorium za 2022 rok, 

5) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów za rok 2023, 

6) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata  

2023– 2032, 

7) w sprawie powołania zespołu opiniującego o zgłoszonych kandydatach na ławników 

do Sądu Rejonowego w Wieluniu, 

8) w sprawie utraty mocy uchwały nr XVI/109/2019 Rady Miejskiej w Wieruszowie  

z dnia 27 listopada 2019 r. w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Komunalnemu  

w Wieruszowie Spółka Akcyjna zadania własnego Gminy Wieruszów obejmującego 

prowadzenie targowiska miejskiego, 

9) zmieniająca uchwałę nr XXXIV/270/2017 z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie opłaty 

targowej, 

10) w sprawie położenia i regulaminu targowisk miejskich na terenie Miasta Wieruszów, 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenie regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników, 

5. Przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub propozycje zmian do porządku obrad. 

W imieniu Burmistrza wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad zgłosiła sekretarz 

Gminy Wieruszów Pani Alicja Ruta, która wniosła o: 

- wprowadzenie w pkt 4 podjęcie uchwał, w ppkt 8 zmianę tytułu uchwały, której 

dotychczasowe brzmienie było:  

„w sprawie utraty mocy uchwały nr XVI/109/2019 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia  

27 listopada 2019 r. w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Komunalnemu w Wieruszowie 

Spółka Akcyjna zadania własnego Gminy Wieruszów obejmującego prowadzenia targowiska 

miejskiego”,  

na zaproponowany tytuł:  

„w sprawie uchylenia uchwały nr XVI/109/2019 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia  

27 listopada 2019 r. w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Komunalnemu w Wieruszowie 

Spółka Akcyjna zadania własnego Gminy Wieruszów obejmującego prowadzenia targowiska 

miejskiego”, 



- wykreślenie z pkt 4 podjęcie uchwał ppkt 10:  

„w sprawie położenia i regulaminu targowisk miejskich na terenie Miasta Wieruszów”,  

w związku z pojawieniem się nowego orzecznictwa i dopracowaniem obecnego regulaminu. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowane zmiany w porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zaproponowanych zmian w porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Dębski 

3. Debata nad Raportem o stanie Gminy Wieruszów. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił zgromadzonym na sali obrad, że począwszy od 2019 r. 

Burmistrz zobowiązany jest przedstawić w terminie do 31 maja danego roku, raport o stanie 

gminy za rok ubiegły. Raport jest przesyłany radnym oraz publikowany do publicznej 

wiadomości w Biuletynie Informacji Publicznej. Zgodnie z art. 28aa ust. 2 ustawy  

o samorządzie gminnym raport powinien obejmować podsumowanie działalności Burmistrza 

w roku poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał Rady 

Miejskiej i budżetu obywatelskiego. Kolejne przepisy art. 28aa wymienionej ustawy nakazują 

rozpatrzenie raportu przez Radę Miejską podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała  

w sprawie udzielenia lub nieudzielenia Burmistrzowi absolutorium. 

Podczas rozpatrywania raportu należy przeprowadzić debatę, w której mogą wziąć udział 

zarówno radni jak i mieszkańcy, pod warunkiem pisemnego zgłoszenia popartego podpisami 

co najmniej 20 mieszkańców gminy Wieruszów i złożonego najpóźniej dzień przed debatą. 

Przewodniczący Rady poinformował, że nikt z mieszkańców nie zgłosił pisemnego zamiaru 

udziału w debacie, stąd uprawnionymi do zabierania głosu są jedynie radni Rady Miejskiej  

w Wieruszowie. 

Debatę kończy głosowanie bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy 

nad udzieleniem wotum zaufania dla Burmistrza. Niepodjęcie uchwały przez radę jest 

równoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzielenie Burmistrzowi wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady oddał głos Burmistrzowi Rafałowi Przybyłowi, który poprosił  

o możliwość podsumowania działalności gminy Wieruszów za 2022 rok. 



Podczas posiedzenia i debaty nad raportem o stanie gminy Wieruszów, burmistrz przekazał 

informacje o działaniach, dzięki którym samorząd się rozwija. W swoim wystąpieniu 

podkreślał o przedsiębiorczości, o kolejnych terenach inwestycyjnych i uzbrajanych działkach 

przeznaczonych pod zabudowę. Zaznaczył, że siłą gminy są jej mieszkańcy. W swojej 

wypowiedzi podziękował radnym i pracownikom za dotychczasową współpracę. 

Gmina Wieruszów w 2022 r. nie zaciągnęła żadnego kredytu, natomiast dokonała spłat 

zobowiązań na kwotę 4 137 061,00 zł.  

Przewodniczący Rady otworzył debatę nad Raportem o stanie Gminy Wieruszów za 2022 rok 

i udzielił głosu radnym.  

Radny Mirosław Jakubczak wystąpił z pytaniem do obecnego na sali obrad prezesa PK S.A.  

w Wieruszowie o wyjaśnienie przyczyn strat za sprzedaż wody i oczyszczania ścieków zawartej 

w raporcie. 

Prezes PK S.A. Pan Andrzej Małys wyjaśnił, że obowiązujące ceny poboru wody oraz „zrzutu” 

ścieków zostały wprowadzone i zatwierdzone przez Wody Polskie w październiku 2021 roku. 

Ceny te opierają się na wyliczeniach kosztów za lata 2018-2020. Na przestrzeni zeszłego roku 

nastąpił bardzo wysoki wzrost cen usług rzędu 300-400%. W związku z bardzo wysokimi 

kosztami PK S.A wystąpiło z pismem do Wód Polskich o skrócenie obowiązujących taryf, które 

ustalane są na okres 3 lat. Pomimo wykazanych strat PK S.A. na koniec roku wykazało bilans 

dodatni. 

Prezes poinformował, że bez zmiany taryf Przedsiębiorstwo nie może zmienić ceny. Wody 

Polskie jako podmiot regulujący i zatwierdzający taryfy uniemożliwia podniesienie cen. 

Radny Piotr Niełacny zapytał jakie powinny obowiązywać ceny sprzedaży wody aby 

Przedsiębiorstwo Komunalne zeszło nie osiągało strat. 

W odpowiedzi prezes Andrzej Małys przedstawił ceny, które zostaną zawarte w nowym 

wniosku taryfowym, który zostanie złożony do Wód Polskich.  

Głos zabrał burmistrz Rafał Przybył, który w swojej wypowiedzi odniósł się do słów prezesa 

podsumowując, że wzrost kosztów nastąpił również na innych obszarach takich jak oświata, 

która pochłonęła prawie 31 mln zł, energia i ogrzewanie to koszt 2,3 mln zł, wydatki na 

oświetlenie uliczne wynoszą prawie 2 mln zł. 

Radny Mirosław Mojsa zapytał prezesa Małysa, które działy PK S.A. odnotowały wynik 

ujemny i czym było to spowodowane. 

Andrzej Małys wskazał, że wynik ujemny odnotowały wodociągi i kanalizacja oraz usługi 

polegające na sprzątaniu i odśnieżaniu dróg a także świadczenie usług diagnostycznych. 

Na posiedzenie obrad dotarł radny Jarosław Dębski. 

Przewodniczący zamknął debatę i nakazał odczytać opinie z posiedzeń Komisji Rady dotyczące 

Raportu. 

Zostały odczytane opinie Komisji: 



- Prawa i Samorządności, 

- Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska, 

- Mieszkaniowej, Pomocy Społecznej i Spraw Wsi, 

- Gospodarczej i Budżetu, 

- Rewizyjnej, 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie opinii po czym przeszedł do kolejnego 

punktu w porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wieruszowa wotum zaufania za 2022 rok, 

 

Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że radni projekt otrzymali a Komisje 

przedstawiły swoje opinie, po czym odczytał treść uchwały. 

Przewodniczący zarządził głosowanie imienne w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Burmistrzowi Wieruszowa wotum zaufania za 2022 rok,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny, Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

 

2) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Wieruszów 

za 2022 rok oraz wykonania budżetu Gminy Wieruszów za 2022 rok, 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przez panią Skarbnik. 

Aneta Wolna poinformowała, że sprawozdanie zostało szczegółowo omówiono na Komisji 

Rewizyjnej. Krótko omówiła wykonanie budżetu w 2022 r. wskazując poszczególne dochody  

i wydatki. W roku 2022 Gmina Wieruszów uzyskała ponad 91 mln dochodów. Wydatki gminy 

Wieruszów wyniosły 93 mln zł. Rok budżetowy zakończył się deficytem ponad 2 200 000 zł. 

Gmina nie zaciągała w 2022 r. żadnych kredytów. 

Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych została odczytana przez radnego Mirosława 

Jakubczaka uchwała Nr IV/82/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Łodzi z dnia 16 maja 2023 roku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy Wieruszów za 2022 rok. 



Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Wieruszów za 2022 rok oraz 

wykonania budżetu Gminy Wieruszów za 2022 rok,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny, Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

 

3) w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Wieruszów za 2022 rok, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został radnym przesłany, był także omawiany 

na Komisji, po czym zapytał, czy radni zgłaszają pytania. 

Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Wieruszów za 2022 rok, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny, Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

 

4) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wieruszowa absolutorium za 2022 rok, 

Prowadzący obrady poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Iwonę Ciężką – Głowacz  

o przedstawienie opinii w sprawie wykonaniu budżetu za 2022 rok wraz z wnioskiem  

o udzielenie absolutorium. 

Następnie radny Mirosław Jakubczak odczytał uchwałę Nr IV/92/2023 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 29 maja 20203 r. w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wieruszowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Wieruszowa z 2022 rok. 

Przewodniczący Adam Śpigiel zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają wnioski, pytania 

bądź uwagi w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium za 2022 rok. (opinia stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu) 



Radni nie wnieśli żadnych uwag w związku z czym  Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Burmistrzowi Wieruszowa absolutorium za 2022 rok,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny, Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

Przewodniczący pogratulował Burmistrzowi Rafałowi Przybyłowi uzyskanego jednogłośnie 

absolutorium. 

Burmistrz w swoim wystąpieniu podziękował pracownikom urzędu; dyrektorom jednostek 

oświatowych, Wieruszowskiego Domu Kultury, Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, MiejskoGminnej Biblioteki Publicznej, Przedsiębiorstwu Komunalnemu, sołtysom 

a także wszystkim mieszkańcom, którzy wpływają na rozwój miasta. 

Zarządzona została przez Przewodniczącego Rady 5 minutowa przerwa. 

Obrady wznowiono o godzinie 10:23                                          

5) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, Przewodnicząca Komisji Gospodarczej i Budżetu 

Marlena Ciężka odczytała opinię Komisji. Radni – członkowi komisji nie mieli uwag do 

zaproponowanych zmian polegających na: wprowadzeniu do planu finansowego kwoty 3 750 

zł na przeprowadzenie wyborów uzupełniających do Rady Miejskiej w Wieruszowie; 

wprowadzeniu do planu dochodów i wydatków kwoty 100 000 zł przeznaczonych na zadanie 

związane z preferencyjną sprzedażą węgla mieszkańcom gminy oraz kwoty 55 000 zł na 

zadanie „Przebudowa ulic: Broniewskiego, Sienkiewicza, Konopnickiej oraz Spacerowej  

w Wieruszowie”; zapewnienie specjalnych metod nauczania (przeniesienie kwoty 400 000 zł 

dotacji dla przedszkola niepublicznego). (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Salę obrad opuścił radny Mirosław Jakubczak. 

Na stan radnych obecnych 13. 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów za rok 2023,  



 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny, Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Jakubczak 

 

6) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2023 

- 2032, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku poprosił Marlenę Ciężką – Przewodniczą Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim posiedzeniu. 

Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła dokonaną weryfikację 

przedsięwzięć, planowanych do uzyskania dochodów bieżących i majątkowych, wydatków 

bieżących i majątkowych oraz kwoty spłat zaciągniętych kredytów i pożyczek, emisji obligacji 

oraz kwot związanych z obsługą długu. Planowany wskaźnik obsługi długu na koniec roku 

wyniesie 5,53% i nie przekroczy określonych ustawowo limitów wynikających z ustawy  

o finansach publicznych (13,09%). (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2023 – 2032,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny, Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Jakubczak 

 

7) w sprawie powołania zespołu opiniującego o zgłoszonych kandydatach na ławników 

do Sądu Rejonowego w Wieluniu, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Prowadzący obrady oddał głos radnemu Piotrowi Niełacnemu, który odczytał opinię Komisji 

Prawa i Samorządności. Podjęcie uchwały wynika z konieczności powołani nowego składu 

Zespołu Opiniującego o zgłoszonych kandydatach na ławników w związku z upływem kadencji 



dotychczasowych ławników Sądu Rejonowego w Wieluniu. Komisja zaproponowała aby nowo 

wybranymi członkami zostali radni Rady Miejskiej w Wieruszowie: 

-Marlena Ciężka, 

-Marek Gotfryd, 

-Marcin Piluch, 

-Jarosław Dębski, 

-Piotr Niełacny, 

Powołanie zespołu Zespołu Opiniującego umożliwi dalszą realizację ustawowego zadania. 

(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Wszyscy radni wyrazili zgodę na udział w komisji. 

Przewodniczący Rady odczytał treść przedmiotowej uchwały w sprawie powołania zespołu 

opiniującego o zgłoszonych kandydatach na ławników do Sądu Rejonowego w Wieluniu, po 

czym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

powołania zespołu opiniującego o zgłoszonych kandydatach na ławników do Sądu 

Rejonowego w Wieluniu,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny, Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Jakubczak 

8) w sprawie uchylenia uchwały nr XVI/109/2019 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 

27 listopada 2019 r. w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Komunalnemu  

w Wieruszowie Spółka Akcyjna zadania własnego Gminy Wieruszów obejmującego 

prowadzenia targowiska miejskiego, 

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na komisji, po czym zapytał radnych, 

czy zgłaszają pytania. 

Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła zaproponowane zniesienie 

powierzenia obsługi targowisk Przedsiębiorstwu Komunalnemu i przejęcie ich przez Urząd 

Miejski. Zdaniem Komisji pozwoli to na wygenerowanie oszczędności oraz umożliwi 

uporządkowanie handlu na terenie gminy. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 



Uchwała została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

utraty mocy uchwały nr XVI/109/2019 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 27 listopada 

2019 r. w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Komunalnemu w Wieruszowie Spółka 

Akcyjna zadania własnego Gminy Wieruszów obejmującego prowadzenie targowiska 

miejskiego,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny, Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Jakubczak 

 

9) zmieniająca uchwałę nr XXXIV/270/2017 z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie opłaty 

targowej, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt został radnym przesłany, był także  

omawiany na Komisji, po czym zapytał, czy radni zgłaszają pytania. Radni nie mieli uwag do 

projektu uchwały w związku z powyższym przewodnicząca Komisji Gospodarczej i Budżetu 

odczytała opinię Komisji. Radna Marlena Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie 

oceniła przedmiotowy projekt uchwały wprowadzający zmianę poborcy opłaty targowej. Jest 

to podyktowane przejęciem obsługi od 1 września 2023 r. targowisk miejskich przez Urząd 

Miejski. Przedłożony projekt określa inkasenta i wysokość wynagrodzenia za inkaso. (opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXIV/270/2017 z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie 

opłaty targowej, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny, Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Jakubczak 



10) zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenie regulaminu określającego 

zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników, 

W dyskusji otworzonej przez Przewodniczącego Rady, radni nie zgłosili uwag i pytań do 

przedmiotowego projektu uchwały w związku z czym zwrócił się on po raz kolejny do 

przewodniczącej Komisji Gospodarczej i Budżetu o przedstawienie opinii Komisji, która 

omawiała projekt uchwały na swoim posiedzeniu. Marlena Ciężka poinformował, że Komisja 

wydała pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały, który jest wypełnieniem 

zapisów ustawy o ułatwieniach w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników. Zaproponowane zmiany związane są z przejęciem obsługi targowiska od dnia  

1 września 2023 r. przez Gminę Wieruszów. 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenie regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny, Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Jakubczak 

 

5. Przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z LXIII  sesji Rady Miejskiej pocztą 

elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z LXIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny, Kacper 



Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Jakubczak 

 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radni nie zgłosili interpelacji, zapytań oraz wniosków. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radni nie zgłosili interpelacji, zapytań oraz wniosków. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady poinformował, że o godzinie 11:00 nastąpi wyjazd radnych oraz 

naczelników na teren Gminy Wieruszów w celu przeglądu i omówienia dokonanych  

i planowanych inwestycji. 

Radny Piotr Niełacny wystąpił z ustnym wnioskiem do Burmistrza w sprawie zaadoptowania 

pomieszczeń piwnicznych znajdujących się w Centrum Aktywności Społecznej na harcówkę 

dla harcerzy. 

Radny Marcin Piluch w imieniu mieszkańców poprosił o przegląd wpustów kanalizacji 

deszczowej, głównie przy ul. Dąbrowskiego. 

9. Zakończenie sesji. 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 10:40 

posiedzenie LXIV sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                   Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                    Adam Śpigiel  


